
ЗАПИСНИК 

са седнице Комисије за село и пољопривреду 

 

Седница Комисије за село и пољопривреду одржана је у уторак 04. марта 

2025.године  у 09:00 часова у сали Градског већа града Ваљева. 

Седницом је председавао Светислав Марковић, заменик председника Комисије. 

Седници су присуствовали чланови Комисије: Милан Петровић, Драгомир 

Виторовић и Горан Шипчић. 

Из оправданих разлога седници нису присуствовали Драгана Виторовић - 

председник Комисије, Раденко Бранковић и Драган Томић. 

Поред чланова Комисије седници су присуствовали и одборници Скупштине 

града Ваљева: Мирослав Томић, др Зоран Живковић, Небојша Тадић и Горан 

Гавриловић.  

Од 7 чланова Комисије били је пристно 4 члана чиме је утврђен кворум и седница 

је могла да се одржи. 

Поред чланова, седници је присуствовао Горан Марјановић, директор 

„Агроразвој- ваљевске долине“ д.о. Ваљево и Тијана Тодоровић, руководилац 

Одељена за локални развој, привреду и комуналне послове. 

Записник је водила Соња Васиљевић, саветник у Одсеку за скупштинске и 

нормативне послове. 

За седницу је предложен следећи  
 

Д Н Е В Н И    Р Е Д 
 
 

1. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ПРОГРАМА КОРИШЋЕЊА СРЕДСТАВА ЗА 

ПРЕДУЗИМАЊЕ ПРЕВЕНТИВНИХ МЕРА ЗА СМАЊЕЊЕ РИЗИКА ОД 

ЕЛЕМЕНТАРНИХ НЕПОГОДА У 2025. ГОДИНИ 

 

2. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ПРОГРАМА ПОДРШКЕ ЗА СПРОВОЂЕЊЕ 

ПОЉОПРИВРЕДНЕ ПОЛИТИКЕ И ПОЛИТИКЕ РУРАЛНОГ РАЗВОЈА 

ЗА ГРАД ВАЉЕВО ЗА 2025. ГОДИНУ 

 
3. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ПРАВИЛНИКА О КРИТЕРИЈУМИМА И 

ПОСТУПКУ ЗА ДОДЕЛУ И КОРИШЋЕЊЕ ПОДСТИЦАЈНИХ 

СРЕДСТАВА У ПОЉОПРИВРЕДИ 

 

4. РАЗНО 

 

Тачке разматране су у обједињеној расправи и  гласало се појединачно. 
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Програме и Правилник образложили су Тијана Тодоровић и Горан Марјановић. 

 

У дискусији су учествовали и више пута јављали за реч: Драгомир Виторовић, 

Милан Петровић, Горан Шипчић, Горан Гавриловић ,Светислав Марковић и 

Небојша Тадић.  

 

Одборник Небојша Тадић у свом јављању је поново покрену питање око 

ваљевског качкаваља, докле се стигло са тим. 

 

Горан Марјановић, директор одговорио је да нема заинтерсованих који би се 

бавили производњом поменутог качкаваља.Одборник Драгомир Виторовић се 

надовезао на предлог Небојше Тадића и предложио да се распише јавни конкурс 

на који би се заинтерсовани јавили. 

Одборник Горан Гавриловић је истакао да је потребно имати Стратегију развоја 

пољопривреде а нема је већ 5 година.  

По завршетку расправе Комисија је гласала појединачно по свакј тачки. 
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Комисија је са 4 гласа ЗА предложила Скупштини града да донесе наведени 

Програм. 
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Програм. 



3. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ПРАВИЛНИКА О КРИТЕРИЈУМИМА И ПОСТУПКУ ЗА 
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. 

Комисија је са 4 гласа ЗА предложила Скупштини града да донесе наведени 

Правилник. 

 

4. 

На крају седнице под тачком разно јавио се одборник Небојша Тадић. 

 

                                                                     ЗАМЕНИК ПРЕДСЕДНИКА  КОМИСИЈЕ 

                                                                 Светислав Марковић 
 

 

 


